
Protokoll PRO Ärla-Stenkvista styrelsemöte 2024-03-06 kl 10.00 i 

Pingstkyrkan 

Närvarande: Börje Sturesson, Rita Syrén, Jan-Olof Karlsson, Kjell Holmstrand, Monica 

Selegran, Anna-Maria Boman och Ingrid Angeling.  

 

1 Mötets öppnande 

Ordförande Börje öppnar mötet och hälsar välkommen och speciellt till de två nya i 

styrelsen. 

 

2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns.  

 

3 Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Skjuts upp till nästa styrelsemöte. 

 

4 Ekonomisk rapport 

Jan-Olof Karlsson redogör för den ekonomiska rapporten som godkänns. 

 

5 Skrivelser 

Ansökan har inkommit om anmälan att delta på Valborgsfirande tillsammans med 

övriga föreningar i Ärla. Beslut tas att vi inte skall delta på Valborg. 

 

6 Rapporter 

Svagt intresse att gå tipspromenader i Ärla på torsdagar, blir vilande tills vidare. 

Börje och Jan-Olof har deltagit på Samorganisationens träffar under förra året. Deltar 

i år också. Inför nästa år tar de ställning till om de vill delta på dessa träffar/möten.   

På nästa månadsmöte 20/3 blir det uppträdande av Hasse och Lasse. De framför 

bland annat låtar från 60-talet. 

Från medlemmarna vid månadsmötet i februari framkom det önskemål och förslag på 

framtida studiebesök med mera. Börje jobbar vidare på det.  

PRO Ärla-Stenkvista firar 60 år och ett jubileum planeras till hösten. Lokalitet 

diskuterades med förslag att fira det i Ärla på Åsborgen, detta beroende på 

deltagarantal/anmälningar.  

 

7 Övriga frågor 

Jan-Olof la förslag att bilda två arbetsgrupper till månadsmötena. Första gruppen 

ansvarar för dukning och servering. Den andra gruppen för avdukning och disk. Beslut 

togs på förslaget.  

8 Nästa möte 



Onsdag 10 april kl 10.00 i Pingstkyrkan. 

 

9 Mötet avslutas 

Börje avslutar mötet och tackar för visat intresse.  

 

 

 

Rita Syrén 

Sekreterare 


